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OBČINA MIRNA 
Glavna cesta 28 
8233 Mirna 
T  07 30 47 153 
obcina@mirna.si 
http//www.mirna.si 
 

Številka: 032-1/2018 
Datum:  18. 11. 2020 
 
 
Z  A P I S N I K 
12. redne seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v torek, 17. 11. 2020 ob 17.00 uri in je potekala preko 
videokonference. 
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Irena Dim, Anton Kašič, Anton Mirt, Milan Škufca, Zoran 
Remic, Aleš Starič, Blanka Pust, Tomaž Zorc 
 
Odsotni: Matjaž Ožek (prenehanje mandata) 
 
Ostali prisotni: 
Dušan Skerbiš, župan Občine Mirna 
OU: Tanja Šinkovec, Lidija Uhan, Maja Anzelj, mag. Štefan Velečič, mag. Valerija Jarm, Lea Bučinel, Davorin Fink, 
Elvira Žagar 
 
Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 8 članov in članic občinskega sveta in da je 
občinski svet sklepčen. Župan je najprej podal na glasovanje Dnevni red, ki je bil poslan z vabilom:  
 
DNEVNI RED 

1. Pregled in potrditev zapisnikov: 
➢ 11. redne seje z dne 20.06.2020 
➢ 3. izredne seje z dne 16.07.2020 
➢ 4. izredne seje z dne 13.08.2020 
➢ 1. dopisne seje z dne 24.09.2020 

2. Predlog Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2021 (predstavitev) 
3. Predlog ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata člana Občinskega sveta Občine Mirna  
4. Kadrovske zadeve: 

➢ Predlog za imenovanje kandidata za predstavnika Občine Mirna v Razvojni svet regije Ju-
govzhodna Slovenija 

5. Seznanitev z zapisniki delovnih teles občinskega sveta 
6. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 1. točki: 
Pregled in potrditev zapisnikov: 

➢ 11. redne seje z dne 20.06.2020 
➢ 3. izredne seje z dne 16.07.2020 
➢ 4. izredne seje z dne 13.08.2020 
➢ 1. dopisne seje z dne 24.09.2020 
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Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 

➢ Potrdi se zapisnik 11. redne seje občinskega sveta Občine Mirna z dne 20.06.2020. 
➢ Potrdi se zapisnik 3. izredne seje občinskega sveta Občine Mirna z dne 16.07.2020. 
➢ Potrdi se zapisnik 4. izredne seje občinskega sveta Občine Mirna z dne 13.08.2020. 
➢ Potrdi se zapisnik 1. dopisne seje občinskega sveta Občine Mirna z dne 24.09.2020. 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 2. točki: 
Predlog Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2021 (predstavitev) 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva so predstavili Tanja Šinkovec (direktorica Občinske uprave Občine Mirna), mag. 
Štefan Velečič (višji svetovalec I za okolje in prostor), Davorin Fink (višji svetovalec I za komunalno infrastrukturo), mag. 
Valerija Jarm (višja svetovalka za družbene dejavnosti), Lea Bučinel (višja svetovalka II za gospodarstvo), Elvira Žagar 
(strokovna sodelavka za upravno pravne zadeve VII/1 za izvedbo projektov), Maja Anzelj (višja svetovalka I za proračun 
in javne finance). 
 
Predstavitev proračuna za leto 2021 v prvi obravnavi je skladno s 87. členom Poslovnika izvedel župan in OU. Po  
predstavitvi in razpravi OS sklepa o tem ali je predlog proračuna za leto 2021 ustrezna podlaga za javno razpravo. V 
tem času bodo sklicana delovna telesa, svoje predloge pa v tem času lahko podajo tudi občani.  
 
RAZPRAVA:  
Zoran Remic se je zahvalil Občinski upravi za prizadevanja ob posodobitvi ceste in za vse realizirane projekte. 
Mag. Valerija Jarm je povedala, da posamezna društva, ki so se prijavila na razpise, lahko oddajo zahtevke za izplačila 
sredstev iz proračuna do 30.11.2020. 
   
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednja 
 
SKLEPA: 

1. Občinski svet Občine Mirna se je seznanil o predlogu Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2021 
v predloženi vsebini v prvi obravnavi. Predlog  Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2021 je 
ustrezen za javno razpravo.  

2. Sprejme se predlog Sklepa o zadolžitvi za leto 2021 v prvi obravnavi in se ga posreduje v javno raz-
pravo. 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 3. točki: 
Predlog ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata člana Občinskega sveta Občine Mirna  
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila direktorica Občinske uprave Tanja Šinkovec. 
 
Predsednik Statutarno pravne komisije (v nadaljevanju SPK) Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na 
pristojnem delovnem telesu (dopisna seja z dne 9.11.2020) in OS predlagal sprejem predlaganega Sklepa.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
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SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme ugotovitveni sklep o prenehanju mandata člana Občinskega sveta v 
predloženi vsebini. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 4. točki 
Kadrovske zadeve: 
Predlog za imenovanje kandidata za predstavnika Občine Mirna v Razvojni svet regije Jugovzhodna Slovenija 
 
Direktorica Tanja Šinkovec je obrazložila predlagano gradivo. 
 
Predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (v nadaljevanju KMVVI) Milan Škufca, je povzel 
razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu (dopisna seja z dne 12.11.2020) in OS predlagal sprejem 
predlaganega Sklepa.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna za kandidata za predstavnika Občine Mirna v Razvojni svet regije Jugovzhodna 
Slovenija predlaga župana Občine Mirna Dušana Skerbiša. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 5. točki 
Seznanitev z zapisniki delovnih teles občinskega sveta 
 
Župan je prisotne seznanil z zapisniki: 

➢ 10. seje Odbora za družbene dejavnosti, ki je bila dne 22.10.2020 
➢ 9. seje Statutarno pravne komisije, ki je bila dne 9.11.2020 
➢ 6. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanje, ki je bila dne 12.11.2020 

 
Pripomb ni bilo, zato je župan Dušan Skerbiš nadaljeval z vodenjem seje. 
 
 
K 6. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
 
Župan je člane OS seznanil z naslednjo aktualno tematiko: 

• investicije na območju prejšnjega Bartoga: 
- Izvajajo se dela za postavitev nove trafo postaje; investitor je pridobil nepovratna sredstva iz državnega 
proračuna (OVE); v teku je pridobivanje ponudb za izvedbo del, ki se bodo začela pomladi 2021. 
- Investitor je sklenil dogovor z  Mercatorjem za postavitev manjšega trgovskega centra; zgraditi pa namerava  
30 stanovanji in 24 varovanih stanovanj. 

• Investicije – gradnja stanovanjskih blokov: 
- Eden od investitorjev bo zgradil 2 bloka (47 stanovanj) pod bloki na Sokolski ulici. GD za povezovalno 

cesto je že pridobil na podlagi pogodbe o opremljanju, v teku pa je pridobivanje GD za gradnjo 
stanovanjskih enot. Investitor načrtuje  pričetek gradnje pomladi 2021. 
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- Drugi investitor načrtuje gradnjo  dveh blokov za KD Partizan; v teku je pridobivanje GD. 

• Avstrijski investitor AH ima še vedno interes graditi dom za starejše; v letu 2021 se pričakuje držvni razpis za 
podelitev koncesij za dejavnost institucionalnega varstva starejših. 

• Prestavitev regionalne ceste R1-215: pridobljena so vsa soglasja za odmero potrebnih zemljišč S podjetjem 
Tomplast je dogovorjeno, da zaradi izgube zemljišča za potrebe obvoznice kupi del zemljišča parc. št. 2223/1, 
k.o. 1410-Mirna, sredstva iz naslova prodaje pa bodo namenjena za izgradnjo vrtca. V začetku decembra je 
načrtovan sestanek s predstavniki podjetja Atlantic Grupe glede njihovih načrtov proizvodnje na Mirni. 

• Novi vrtec je eden največjih projektov, zato bodo prejemki iz naslova prodaje zemljišč namenjeni izvedbi leta 
projekta. Z izgradnjo novih stanovanj se pričakuje nove stanovalce oz. občane  na Mirni, kar pomeni tudi večja 
sredstva iz naslova glavarine. Župan je povedal, da bo občina uveljavljala predkupno pravico pri prodaji stare  
domačije nasproti gostilne Kolenc (na križišču) za namen širitve šolskih prostorov. 

• Grad Speča lepotica: skrbnik Kailash Kokopelli obnavlja grad, ki dobiva novo podobo tudi z vidika kulturne 
dediščine.  

• Na Mirno se bosta priselila dva italijanska državljana, ki sta kupila novogradnjo v naselju Roje IV, kar kaže na 
prepoznavnost in investicijski potencial Mirne. 

• Vandalizem:  mladoletniki so bili evidentirani in so se skupaj s starši srečali z županom; za svoja dejanja so se  
opravičili občanom in županu, vsak od njih bo opravil 30-urno družbeno koristno delo v obliki skrbi za okolje 
(urejanje kraja).  

 
Vprašanja: 
Blanka Pust je izpostavila objavljen dokument državni prostorski načrt za daljnovod vprašala, v kakšni meri so bili 
upoštevani sklepi občinskega sveta Občine Mirna. 
Mag. Štefan Velečič je povedal, da bistvenih razlik ne bo, trasa ostaja nespremenjena, razen predela v Zapužah, kjer 
bi se trasa morda lahko premaknila proti gozdu. Poudaril je še, da država ni pristala na izvedbo kablovoda na nobenem 
delu trase in da elektromagnetnega sevanja ne bo; gre za zunanji videz, poseg v okolje, ki pa ni škodljivo za zdravje 
ljudi.  
Župan je dodal, da svetuje aktiviranje civilne iniciative, ki jo bo podrl tudi sam, da se vsaj del trase kablira.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 18:20. 
 
 
zapisala:                ŽUPAN 
Lidija Uhan             Dušan Skerbiš  


